
Bestyrelsemøde d 19/2 - 2020 kl 18.00  
 
Til stede;  
Elisabeth, Jeppe og Lars 
 
Valg af referent. 
Lars 
 
 
Valg af ordstyrer. 
Jeppe 
 
Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Godkendt: Referat fra december. 
Bestyrelsesmøde d. 2.2 blev omlagt til et arbejdsmøde, til planlægning af næste GF (årsberetning og 
dagsorden). 
 
Næste bestyrelsemøde: 
Dato for næste arbejdsmøde: 26/2 kl. 9.30 i Gothersgade. Udsendelse til GF.  
Næste bestyrelsesmøde mandag d. 9.3 hos Jeppe. 
 
Økonomi/ budget 
 Årsregnskabet for 2019 er gennemgået og rettelser er foretaget.  
 
Budget 2020/2021. Budget er gennemgået og tilrettet.   
 
Regnskabet er overdraget til OF hovedkontoret.  
 
Referat fra Hovedforeningen. 
Extraordinært indkaldt HB møde vedr parcellerne i B langs vejen / stien.  
Byrettens afgørelse er faldet ud til andelshavernes fordelt. Hovedforeningen har efterfølgende valgt at anke 
til landsretten. 
 
Extraordinært indkaldelse HB møde vedr. Harrestrup.  
Harrestrup har indgået et samarbejde med øvrige kolonihaver i Ballerup kommune. Dette har 
afstedkommet nogle uoverensstemmelser med hovedforeningen. Der er indkaldt til et mæglingsmøde. 
Jeppe er indkaldt som bisidder.  
 
Orientering og info fra/ om møder mm:  
 
Dræn 
Drænprojektet er på vej mod sin afslutning. Der er en del opkørt og mudret i området. Arbejdet med at 
udbedre området bliver foretaget så hurtigt som vejret tillader det. Efterfølgende bliver vejene renoveret.  
Jorden fra søen er blevet placeret rundt i området. Det er højt nu, men og vil sætte sig til noget der ligner 
normalt niveau. 
 



Sø  
Søen er blevet udgravet. Der mangler at blive sat hegn omkring søen. Vi undersøger muligheden for at 
genplante lavere bevoksning (fx bærbuske) omkring søen/hegnet. 
 
Igangværende sager  
Vaskeriaftale 
Der er bestilt et betalingssystem, som snart sættes op. Der vil være en enkel manual til systemet, som 
hænges op ved maskinerne og evt mailes/sendes ud til medlemmer. 
 
I fremtiden kommer man til at betale med en elektronisk brik, der udleveres af bestyrelsen. Den udleveres 
én gang, man beholder og genbruger brikken.  
Man fylder selv vaskepenge på brikken via mobilepay. Har man ikke smartphone kan brikken opfyldes af 
enhver anden med mobilepay, som formodentlig så vil modtage et tilsvarende beløb i kontanter.  
Man kan fremover booke og aflyse vasketider over en app, og få en sms når ens vask er slut. Man kan også 
hente info og booke tider på en skærm, der sidder ved maskinerne. 
 
Vi søger at indrette det sådan, at alle betalinger for vask i fremtiden indgår på en separat konto. Det er 
nemmest regnskabsmæssigt. 
 
Deklaration  
Der arbejdes videre. Efter GF skal næste bestyrelse fortsætte arbejdet.   
 
Planlægning af Generalforsamling 2020 . 
Vi undersøger om Torben Lofert fra OF Harrestrup vil være dirigent. 
Anne Mette Marie Max Hansen (B 90) har meldt sig som referent. 
 
Årsberetning: Udkast til årsberetning blev gennemgået 
 
Indkomne forslag: Indkomne forslag er gennemgået og vi kontakter forslagsstillere hvor det er nødvendigt 
for at få uddybelser eller ændringer.  
 
Dagsorden: Dagsorden gennemarbejdet.  
 
 
Evt. 
 
Gennemgang af igangværende sager. 
 
 


